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Møtereferat 
 
Deltakere:       
Helle K. Schøyen, Elisabeth Farbu, Oddny Hovtun Bjorland, Erna Harboe, Lars Conrad 
Moe, Lena Heimvik, Helga Strand Vestbø, Bodil Sivertsen, Per Kristian Vareide, Janne 
Johnsen, Torild Lende Fjermestad, Ørjan Daltveit, Andreas Vollsund,  
Terje Vevatne, Geir Inge Sivertsen, Heidi Klaveness (vara for Janne Johnsen), Stina Løkke 
(vara for Per Kristian Vareide), Helge Dragsund (stedf. Britt Ellinor Scott) 
Ingrid Strømsvold, Kari Helene Bjo Reinås 
 
Forfall:  
Per Kristian Vareide, Janne Johnsen, Torild Lende Fjermestad 
 
Kopimottakere:  
 
Møteleder: Helle Schøyen 
Møtedato:  16.02.2024 
Klokkeslett: 09.00-11.00 
Møtenr: 1/24 
Møtested: Adm.bygget, Stavanger universitetssjukehus 
Arkivref: 2022/8334 -  20040/2024  

  

 

Møtereferat - strategisk samarbeidsutvalg (SSU) - 16.02.2024 
 

Saksnr Emne  Ansvarlig 
   
01/24 Godkjenning av innkalling og referat fra møte 

06.10.2023  
 
Innkalling og referat fra møte 06.10.2024 godkjennes. 

 

   
02/24 
 

Godkjenning av mandat for tjenestemodellgruppen som 
jobber med «Skrøpelige eldre»  
 
Berit Haaland orienterte i saken.  
Utkast til mandat har vært til behandling i FSU, og legges nå 
frem for godkjenning av SSU. Ref. saksfremlegg. 
 
SSU stilte spørsmål om utkast til mandat var konkret nok til 
å understøtte videre fremdrift i prosjektet.  
 
Konklusjon:  
SSU godkjenner mandatet, men med bestilling om at det i 
operasjonaliseringen av mandatet konkretiseres hva 
tjenestemodellen skal jobbes videre med. SSU ber 
prosjektgruppen om å se til andre foretak for å høste 
erfaring fra tilsvarende prosjekter. 

B. Haaland 
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03/24 
 

Partnerskapsmøtet 2024  
 
Partnerskapsmøte 2024 er planlagt 26. april 2024 klokka 
09.00-1230. Tema er psykisk helse hos barn og unge. 
Helga Strand Vestbø orienterte i saken. Ref. saksfremlegg. 
 
SSU hadde følgende kommentarer til foreløpig skisse til 
program: 

- Barn og unges stemme foreslås å tas inn ved å 
invitere representant fra ungdomsrådet eller 
ekspertrådet (brukerstemme representant både fra 
spesialisthelsetjenesten og primærhelsetjenesten slik 
at man får med begge perspektiver) 

- Det foreslås en oppsummering v/en representant for 
Helsefelleskapet til slutt i møtet. 

 
Konklusjon: 
SSU godkjenner programmet, og ber arbeidsgruppen ta med 
seg innspillene som ble gitt i dagens møte i videre 
planlegging. 

T.L.Fjermestad/ 
H.S.Vestbø 

   
04/24 
 

Orientering InnoMed sin prosessveiledning til 
tjenestemodellgruppene  
 
Ingrid Strømsvold orienterer i saken. 
Rapport (mottatt 08.02.2024) gjenspeiler at 
Helsefellesskapet i Sør-Rogaland ikke har benyttet fullt ut 
omfanget (timer) av prosessveiledningen som ble innvilget.  
 
Konklusjon: 
SSU ønsker at tjenestemodellgruppene skal få nødvendig 
prosessbistand, slik at det kan utarbeides pasientforløp i 
tråd med oppdraget tjenestemodellgruppene er gitt og at 
implementering kan iverksettes.  
SSU ber om at det rettes en henvendelse til Helse Vest for 
overføring av midler som ikke har blitt brukt. Ved en 
eventuell ny søknad om midler må behovet for 
prosessveiledning beskrives konkret og hvordan dette vil 
følges opp.  
 
SSU ber i tillegg om en sak som beskriver konkret hvordan 
arbeidet i tjenestemodellgruppene kan understøttes, eks.vis 
med merkantil støtte og/eller prosjektstøtte. 

I. Strømsvold 

   

05/24 
 

Lokal kommunikasjonsplan Helsefellesskapet Sør-
Rogaland  
Kari Helene Reinås orienterte i saken. 

K.H. Bjo Reinås 
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SSU ba i møtet 06.10.2023 om en ny sak om arbeid med lokal 
kommunikasjonsplan med forslag til 1-2 konkrete 
problemstillinger som egner seg for felles kommunikasjon og 
som en arbeidsgruppe kan jobbe videre med. 
 
FSU har kommet med følgende forslag til tema: 

- Fortsette det godt etablerte samarbeidet knyttet til 
influensavaksinering 

- Kommunikasjonstiltak knyttet til bruk av akutt-
tjenester, både 116117 og 113 

 
SSU hadde følgende kommentarer: 

- Vedr. influensavaksinering pågår det allerede et 
samarbeid som fungerer bra. Det er derfor ikke 
nødvendig å opprette en arbeidsgruppe som skal 
jobbe med dette. 

- Det mangler kommunikasjonsfaglig kompetanse i fra 
kommunene inn i arbeidsgruppen for knyttet til bruk 
av akutt-tjenestene. 

 
Konklusjon: 
Det etableres en arbeidsgruppe for kommunikasjonstiltak 
knyttet til bruk av akutt-tjenestene. Kommunene melder inn 
en kommunikasjonsfaglig representant.   
Arbeidsgruppen rapporterer tilbake til FSU når 
kommunikasjonstiltakene anses som ferdig, eller senest 
innen to år for informasjon om status. Arbeidsgruppen står 
fritt til å supplere med representanter ved behov. 

   

06/24 
 

Akuttkjedeprosjektet  
 
Dag Robberstad og Gerd Signy Solberg Omland orienterte i 
saken. 
Prosjektgruppen i Akuttkjedeprosjektet har gjennom 6 
møter arbeidet frem forslag til mandat for prosjektet, ref. 
saksunderlag. 
I arbeidet med utarbeidelsen av mandat har 
prosjektgruppen jobbet med å sikre felles forståelse og mål 
for prosjektet. Arbeidet er gjennomført som en fortsettelse 
av prosjektforslaget som tidligere har blitt behandlet i SSU 
og FSU. 
 
SSU hadde følgende kommentarer: 

- Kommunene kommenterte at dette er et stort 
prosjekt som innebærer at de må allokere sentrale 
ressurspersoner inn i arbeidet og er bekymret for at 
det går på bekostning av andre oppgaver/drift.  

- Kommunene er for øvrig spørrende til mandatet og 
omfanget av behovet for å kartlegge dagens status før 
det etableres en tiltaksplan. De spør konkret om 

 
D. Robberstad 
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prosjektet kan og bør nedskaleres. Slik mandatet nå 
er utformet kan ikke kommunene støtte det.  

- Representanter for prosjektgruppen ga uttrykk for at 
selv om prosjektet fremstår som omfattende, og det 
er andre regioner som har gjennomført tilsvarende 
prosjekt, så er det et behov for å kartlegge status i 
egen region for å identifisere tiltak og etablere en 
handlingsplan.   

 
Konklusjon: 
Kommunene kan ikke stille seg bak mandatet slik det 
fremstår nå, mandatet må alternativt nedskaleres noe. 
SSU ber prosjektgruppen om å ta en ny vurdering av 
arbeidsomfanget, konkretisere hva som er nødvendig av 
frikjøp og se etter muligheter for å søke om midler.   
SSU ber om å få mandatet tilbake i neste møte til 
godkjenning. 

   

07/24 
 

Ekstern turnover blant helsepersonell – årsaker, 
dilemmaer og implikasjoner  
Oppfølging av sak fra 06.10.2023. Innspill til diskusjon og 
eventuelt videre samarbeid om bemanningsutfordringer 
 
Guro Hognestad Haaland presenterte saken. 
Presentasjonen vedlegges referatet. 
 
Konklusjon: 
SSU tar i dag saken til orientering, men gir uttrykk for at det 
er ønskelig å få en oppfølgingssak i et senere møte. 

 

   

 Eventuelt 
 
Mal for saksdokumenter v/Helle Schøyen: 
SSU ønsker en bedre mal for saksdokumenter. Kari Helene 
Reinås og Britt Ellinor Scott bes om å utarbeide utkast til ny 
mal, der det fremgår tydeligere hva saken gjelder, forslag til 
vedtak og hva som er vedlegg til saksfremlegg. 
Saksforberedende bes i tillegg være oppmerksomme på 
betydningen av klart språk i saksdokumentene.  

 

 
 
 
Anne Sofie Øye Gjerde 
referent 
 

 


